
1030542

To: @cwz.nl]
Cc: @minvws.nl];INENFERN(ENFENE @minvws.nl]
From: )
Sent: Wed 12/16/2020 4:31:38 PM

Subject: FW: Uitgangspositie IC-opschaling ROAZ AZO

Received: Wed 12/16/2020 4:31:38 PM

Naar aanleiding van de door u aangeleverde informatie willen wij u graag mededelen dat wij akkoord zijn met een verlaging van

het aantal bedden in de uitgangssituatie van 10 IC-bedden naar 8 IC-bedden voor het Canisius ziekenhuis. Het aantal bedden in

de uitgangssituatie wordt daarmee twee IC-bedden minder. Uitsluitend het aantal IC-bedden in de uitgangssituatie zal worden

aangepast. Het aantal IC-bedden in de overige fasen blijft gelijk conform de verdeelsleutel tussen de regio’s en de bijbehorende
onderlinge verdeling binnen de ROAZ volgens het Opschalingsplan COVID-19 van het LNAZ en zoals vastgesteld door de ROAZ-

voorzitters in een bestuurlijk overleg met DGCZ op 7 oktober 2020.

Desgewenst kunt u ervoor kiezen om twee IC-bedden te schrappen en daarmee niet op te schalen. Dit betekent dat de totale

opschaling voor uw ziekenhuis twee IC-bedden minder betreft.

Voor de volledigheid is in onderstaande tabel de voorgestelde wijziging weergegeven:

Uitgangssituatie | Fase 1: van Fase 2: van 1150 | Fase 3: van 1350

uitgangssituatie naar | naar 1350 I1C- naar 1700 IC-

1150 IC-bedden bedden bedden

Canisius Wilhelmina 8 2 4 4

Ziekenhuis

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Curatieve Zorg |

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

= minvws.nl | www.rijksoverheid.nl |

Van: 5.1.2e
,

Verzonden: maandag 14 december 2020 17:12

Aan: 5.1.2e 5.1.2e a I minvws.n|>

: 51.2e 5.1.2e ingh.nl cwz.nl>

Onderwerp: RE: Uitgangspositie IC-opschaling ROAZ AZ

Dank voor het aanleveren van de gevraagde informatie. Dit helpt ons om definitief duidelijkheid te krijgen over het aantal

bedden in de uitgangssituatie. We zullen deze informatie zorgvuldig bestuderen en op basis daarvan bekijken hoe we hiermee

omgaan. Wij zullen op korte termijn met u allen afzonderlijk contact opnemen om dit te bespreken.
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5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Curatieve Zorg |

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

minvws.nl | www.rijksoverheid.nl |

@minvws.nl>

Dminvws.nl>; CH I nysin n.oi> J
Onderwerp: RE: Uitgangspositie IC-opschaling ROAZ AZO

Geachte heer

In uw mail van 10 decemberjl verzoekt u om een kopie uit een laatst mogelijk gedateerd NVIC rapport, waaruit duidelijk blijkt over

hoeveel IC bedden ons ziekenhuis beschikte voorafgaand aan de corona-crisis. Naar aanleiding daarvan bericht ik u als volgt.

In de bijlage bij deze mail treft u een afschrift aan van de relevante pagina’s uit de laatste — maar nog niet definitief vastgestelde —

NVIC rapportage van Canisius Wilhelmina Ziekenhuis (CWZ) d.d. 22 mei 2018. Ook treft u een daaropvolgende brief aan van het

bestuur NVIC.

In deze mail lichten wij u dit kort toe.

In het (nog steeds niet vastgestelde) visitatierapport van NVIC dd begin 2018 wordt gesproken over op dat moment acht IC-

bedden. Dit rapport is dus niet definitief vastgesteld, zoals cok blijkt uit de nagezonden brief, en inmiddels sowieso niet meer

actueel. Het daadwerkelijk aantal IC-bedden is nadien in 2019 gezakt naar zeven vanwege een tekort aan gediplomeerde IC-

verpleegkundigen. Ook conform de definitie van VWS heeft CWZ sinds 2019 in de basis zeven IC-bedden c.q. beademingsbedden

inclusief bijpbehorende voorzieningen en IC-verpleegkundigen. Daarnaast hebben wij vijf MC-bedden (medium care) c.q.

onbeademde bedden.

Onze opschaling in verband met COVID is gebaseerd op zeven IC-bedden in fase 0, plus drie in fase 1, plus vijf in fase 2, plus vijf in

fase 3 (7+43+45+5).

Mogelijk ten overvloede merk ik op dat zeven (7) bedden ook telkenmale het aantal is geweest dat door Canisius Wilhelmina

Ziekenhuis is opgegeven aan ROAZ en VWS als bedden in de uitgangssituatie, ook voordat communicatie over de Subsidieregeling
vanuit VWS heeft plaatsgevonden; én dat dit tevens het aantal is dat door LNAZ in de laatste opgave (‘second opinion’) van 7

december is bevestigd.

Ik vertrouw erop u hiermee van de juiste informatie te hebben voorzien.

Separaat zult u vandaag in een brief via Nysingh, mede namens de ROAZ collega ziekenhuizen, onze overige overwegingen

ontvangen.

Met hartelijke groet,

Canisius-Wilhelmina Ziekenhuis (CWZ) | Canisius-Wilhelmina Hospital | t: 5.1.2e | m: e:BEEN oc:
bezoekadres: CWZ, Weg door Jonkerbos 100, Nijmegen (route C21) | postadres: CWZ, C21-01, posthus 9015, 6500 GS Nijmegen
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Van:EEEJENminvws.nl>

Verzonden: donderdag 10 december 2020 17:46

IBEX @riinstate.ni>; a:t.0l; [EEN @zev.ni>; EER

nd.nl>;IBEM 2 :zickenh uizen.nl;IEEEJEBEM-minvws.nl>

Onderwerp: RE: Uitgangspositie IC-opschaling ROAZ AZO

Geachte heren,

Zoals u zelf heeft aangegeven, wil ook VWS graag dat er definitief duidelijkheid komt over de getallen in de uitgangssituatie van het

aantal IC bedden. Het is voor ons belangrijk om dat goed onderbouwd te krijgen, ook gegeven het feit dat dit een afwijking kan

betreffen van eerdere plannen en informatie die ons is aangereikt en waarover ook onder andere de Tweede Kamer is

geinformeerd.
Om dat nu helder te krijgen, stellen wij voor om rechtstreeks terug te gaan naar de brongegevens. Daarom vragen wij u om direct

aan ons, individueel per ziekenhuis, aan te geven over hoeveel IC bedden u beschikte op het moment dat de coronacrisis uitbrak.

Wij realiseren ons dat dit een bijzondere stap is omdat wij bereid zijn af te wijken van eerder landelijk gemaakte afspraken. Deze

directe uitvraag bij u voorkomt ruis op de lijn en sluit de mogelijkheid uit dat er meerdere versies van getallen de ronde doen.

Wij ontvangen daarom graag een kopie uit een laatst mogelijk gedateerd NVIC rapport, waaruit duidelijk blijkt over hoeveel IC

bedden uw ziekenhuis beschikte voor de corona-crisis.

Mocht er naar aanleiding van de cijfers in die rapportage nog een wijziging hebben plaatsgevonden in het aantal IC bedden binnen

uw ziekenhuis, verzoeken wij u om ons schriftelijk hiervan te informeren en deze ontwikkeling duidelijk te onderbouwen en

bijbehorende stukken daarbij te voegen.

VWS zal vervolgens deze getallen en de onderbouwing nogmaals bekijken en daarna zo snel mogelijk contact met u opnemen.

Wij vertrouwen erop dat u ons zo spoedig mogelijk de gevraagde informatie kan toesturen en dat daarmee deze discussie kan

worden afgesloten.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Dubbel
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